

Studierådsmötesprotokoll 2006-11-07

Närvaro: Ludwig Magnusson Ordförande
Björn Nilsson Skyddsombud
Erik Iveroth Kursombudsansvarig
Hans Gylling Webbansvarig
Sara Brodin Jämställdhetsombud
Gustav Bodenäs
Malin Gurenius
Illona Al-Asori
Mikael Eringsmark
Niklas Fors
Stefan Håkansson
Magnus Andersson
Josefin Brandt

- §1 OFMÖ Ludwig Magnusson förklarade mötet öppnat.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Dagordning Dagordningen godkändes.
- §4 Föregående mötes protokoll godkändes.
- §5 Meddelanden Magnus meddelar att han kommer få ett brådskande och mycket viktigt meddelande under mötet.
- Björn meddelar att SVL är nöjda med antalet antagna studenter HT2006
- Sara meddelar att hon inlett diskussion med TLTH's jämställdhets-sororganisation
Hans meddelar att han, Sara och Erik deltagit i ett informationsmöte rörande Bolognaprocessen.
- Björn meddelar att Josefin fyller år onsdag läsvecka 7.
- §6 Gymnasiedagarna Gymnasiedagarna har gått bra trots att internet inte fungera och trots att vissa personer som anmält intresse i att hjälpa till inte dök upp.
Inga företag ville sponsra med affischer för att höja motivationen till att utbilda sig som ingenjör.
- §7 CEQ Sigge meddelar att allt fortskridit enligt planerna. Rapporter har blivit cencurerade detta trots att Sigge glömt bort att kalla på möte för cencurering. Mötet yrkade på att ge Sigge en lätt spark

- på rumpan så att han kommer ihåg att kalla till möte korrekt.
- §8 Kursombud och sånt Erik meddelar att allt gått relativt bra. Vissa kurser saknar kursombud, och han ser gärna att han gör ett bättre försök nästa termin med att skaffa fram kursombud. Vidare har han nya ideer till kursombudsprogrammet som poängterades att det måste uppdateras i framtiden.
- §9 Uppföljning av beslut Hans meddelar att han uppdaterat SRD listan på aktiva studenter.
- §9e PLC/D Mötet tog att Ludwig skall meddela VKO angående Mattias Walls avsägande av sin post på PLD och se till så att Göran Stensköld väljs in i PLD. Mötet tog på att Göran Stensköld skall rekommenderas till PLD.
- §9π Julbord Gustav vill ta upp anmälningar via SRD Wiki till julbordet.
- §10 Övrigt Josefin meddelar om företagskvällar och föreläsningar som kommer ske kommande veckor.
Diskussion omkring möjliga förändringar till SRD för att öka inflytande i sektionen och få ett ökat studentengagemang.
Ludwig klagar på att få personer skickat in sin SRD bild till kollegat.
- §11 OFMA Ordförande förklarar mötet avslutat.

Vid protokollet Justeras

Erik Iveroth
Sekreterare

Ludwig Magnusson
Ordförande